
 
 
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs 
 
Möte hos Leo i Blentarp den 9 januari 2018 
 
Närvarande: (Leo), Cornelia, Karin, Per och Anna 
 

1. Mötet öppnades av Cornelia. 
 
2. Protokollet från styrelsemötet den 27 november godkändes och 

undertecknades. 
 

3. Detaljplan Sjöbo 6:119. Våra synpunkter kvarstår och vi anser att det krävs en 
naturvärdesinventering. Karin skriver remissvar som skall vara inlämnat 
senast den 2 februari. 

 
4. Länsstyrelsen har skickat remisshandlingar på förslag till bildandet av 

kulturreservatet Kulturens Östarp i Sjöbo. Svaret ska vara inne senast 12:e 
februari. Vi är positiva till bildandet men understryker vikten av sen slåtter 
med hänsyn till insektsfaunan. Karin skriver remissvaret. 

 
5. Programutkast för 2018/2019:  

# Årsmötet kommer att hållas den 15:e mars.  
# Fossil föredrag i Bjärsjölagård av Claes Bergman kan ej ske då han 
pensionerat sig. Anna söker efter annan person.  
# Natursnokarna i Vallarum den ?:e maj. 
# Den 5:e juni blir det naturnatt på Stenshuvud med fjärilar, fladdermöss samt 
lövgrodor (Per, Karin och Björn).  
# Den 15:e juni är det Vilda blommors dag i Höva (Rune och Karin). 
# Vid Vombsjön den 5:e augusti blir det Fjärilar och vattnets väg till kranen 
(Per och Cornelia). 
# Slåttern i Vitabäckskärret blir den 19:e augusti (Dan & Rune). 
# Den 25:e augusti blir det Fladdermusnatt i Snogeholm (Karin och Rune). 
# Den 16:e september ska vi titta på trollsländor och grodor i Frihult (Per och 
Cornelia). 
# Örnexkursionen blir den 3:e februari 2019 (Leo, Gert och Per) 

           # Årsmötet blir den 14:e mars 2019 (Cornelia och Per) 
 
           Programmets texter ska vara färdiga 22 januari och skall skickas till Cornelia.  
  

6. Örnexkursionen går av stapeln den 4:e februari kl.9.30. Maila ut och skriv på 
facebook till medlemmarna att de ska ta med egen mugg/tallrik att äta soppa 
ur. Per ordnar soppa och bröd. 

 



7. Övrigt 
 

a) Sandbäck detaljplan 4:18. Karin kommenterar granskningshandlingen 
före 19:e januari. 

b) Remiss från Länsstyrelsen angående klimat & energi. Lämnas 
obesvarad. 

c) Inför årsmötet: Cornelia bokar Flora och hör med dem hur ljudtekniken 
fungerar. 

 
8. Nästa möte hålls den 8:e februari 2018 hos Cornelia. 
 
13. Cornelia avslutade mötet. 

 
 
 
 
 

____________________________                  ____________________________ 
Cornelia Lovfeldt                                                   Anna Elmlund 
Ordförande                                                             Sekreterare 
 


